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BEANTWOORDING RAADSVRAAG 
 

  

Onderwerp: Vondst drugs in schoolbus 

Datum: 1 november 2024 Nummer: RV-2447 

Steller vraag: Riny van Leeuwen-

Berkvens 

Fractie: Onafhankelijke 

Groep Deurne 

Portefeuillehouder: Tom Oomen 

Datum beantwoording: 26 november 2024 
  

  

Inleiding Onafhankelijke Groep Deurne 

Op het schoolplein van Basisschool Zeilberg heerst grote ontzetting en ongerustheid over 

het feit dat er gisteren in de bus onderweg van school naar de gymzaal een zakje drugs 

gevonden is door een leerling van groep 6. Dit is niet de eerste keer dat er drugs 

aangetroffen zijn in de bus die basisschoolleerlingen vervoert naar hun gymles in de 

Heiakker. Ouders zijn boos, voelen zich machteloos en zijn bang dat het slechts een kwestie 

van tijd is tot een kind drugs aanziet voor snoep en het in de mond stopt - met alle 

mogelijke risico’s van dien. Ouders hebben klachten ingediend bij de gemeente omdat zij 

bang zijn dat de veiligheid van hun kinderen in het gedrang is en het college in hun ogen 

onvoldoende doet om dit te voorkomen.  

 

Ook Onafhankelijke Groep Deurne is verbijsterd over het feit dat deze jonge kinderen via 

het door de gemeente gefaciliteerde busvervoer voor de eerste keer in hun leven in 

aanraking komen met drugs en heeft hierover de volgende vragen:   

 

Vragen en antwoorden 

 

1. Kan het college garanderen dat Zeilbergse basisschoolleerlingen veilig 

worden vervoerd naar hun gymlessen? 

Veiligheidsprotocollen met betrekking tot het busvervoer omvatten gecertificeerde 

chauffeurs, veiligheidsvoorschriften in het voertuig zoals het dragen van 

veiligheidsgordels en begeleiding in de bus van leerkrachten. Daarnaast worden 

bussen gereinigd en gecontroleerd voor iedere rit. Helaas heeft de ervaring geleerd 

dat, ondanks deze maatregelen, tot op heden deze garantie niet gegeven kan worden. 

Daarom heeft het college geacteerd op de situatie.  

 

2. Wat gaat het college op korte termijn doen om te voorkomen dat kinderen die 

noodgedwongen gebruik moeten maken van busvervoer (omdat er geen 

beweegvoorziening in de Zeilberg is) onderweg in aanraking komen met 

drugs?  

[antwoord] Na gesprekken met de vervoerder en de directeur van de basisschool is  in 

overleg met alle partijen besloten de overeenkomst per direct te beëindigen. Voor de 

drie dagen waarop vervoer nodig is in 2024 is een vervangende vervoerder gevonden. 

Voor gymvervoer van 2025 zoekt het college een vaste aanbieder. 

 

Sinds 2015 worden Zeilbergse kinderen “tijdelijk” (RIB-HV-1529) met bussen van en naar 

de Kubus gebracht om te kunnen gymmen. Naast de risico’s die dat met zich meebrengt 

op het gebied van verkeersveiligheid is nu inmiddels voor de tweede keer in relatief korte 

tijd drugs gevonden in de bus. In de ogen van Onafhankelijke Groep Deurne kan niet meer 

gesproken worden van een incident en moet er op zo kort mogelijke termijn een einde 

komen aan dit busvervoer. Hiervoor is het noodzakelijk om de nieuwe beweegvoorziening 

voor de Zeilberg waar al jaren over gesproken wordt daadwerkelijk te realiseren. 

https://deurne.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/9df0e649-964d-4f1f-8ca6-cb12dabdc1f7?documentId=e53b050f-c575-43fa-8d25-fe7b5f022a9f
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De raad heeft op 13 oktober 2020 opdracht gegeven aan het college om direct te starten 

met een uitvoeringsplan voor de realisatie van een beweegvoorziening in de Zeilberg. 

Tijdens de raadsvergadering van 23 april 2024 is de beweegvoorziening voor de Zeilberg 

– na vele jaren van onderzoeken, vergaderen en overleggen door het college, opnieuw op 

de agenda gezet door Onafhankelijke Groep Deurne. Dit naar aanleiding van antwoorden 

op raadsvragen van 29 maart 2024 (RV-2418) waaruit bleek dat het college niet van plan 

was te starten met een uitvoeringsplan voor de realisatie van de beweegvoorziening in 

Zeilberg, maar in plaats daarvan om in Q3 2024 te starten met een haalbaarheids-

onderzoek om de uitvoerbaarheid opnieuw te onderzoeken. Naar aanleiding hiervan heeft 

de wethouder toegezegd om zoveel snelheid met het uitvoeringsplan te maken als 

mogelijk. 

 

3. Voor wat betreft het busvervoer: hoe lang is tijdelijk in de ogen van het 

college?  

Het busvervoer is tijdelijk tot dat gymlessen mogelijk zijn bij een beweegvoorziening 

binnen de gestelde loopafstand van school.  

 

4. Wat heeft het vervoer van de Zeilbergse basisschoolleerlingen naar de 

Heiakker voor gymles de gemeenschap sinds 2015 (opgesplitst per jaar) 

gekost? 

Zie tabel hieronder: 

 

Jaar Bedrag 

2015  €        4.811,32  

2016  €      12.962,24  

2017  €      10.754,72  

2018  €      10.613,22  

2019  €      10.725,00  

2020  €      10.465,00  

2021  €        8.775,00  

2022  €      11.375,00  

2023  €      12.350,00  

2024  €      11.250,47  

Totaal  €   104.081,97  

 

 

5. Hoe ver is het plan inmiddels gevorderd, wanneer wordt het voorgelegd aan 

de raad? 

De gemeenteraad van Deurne heeft de wens uitgesproken een voorziening voor 

bewegingsonderwijs te realiseren in Zeilberg. Daarbij zou aansluiting van deze 

beweegvoorziening bij het bestaande sociaal cultureel centrum D’n Draai een voor de 

hand liggende oplossing kunnen zijn.  

Het gebouw waarin D ’n Draai nu gevestigd is echter ook toe aan een grondige 

renovatie. In overleg met het bestuur van stichting D’n Draai (eigenaar van de het 

gebouw), de dorpsraad en de basisschool is er een haalbaarheidsonderzoek gestart 

naar de mogelijkheden voor realisatie van een voorziening voor bewegingsonderwijs 

door middel van inpassing en uitbreiding aan de bestaande wijkvoorziening D’n Draai 

in Zeilberg. De rapportage verwachten we einde 4e kwartaal 2024 en gemeentelijke 

besluitvorming in het 1e kwartaal van 2025. 

 

 

 

https://deurne.bestuurlijkeinformatie.nl/Reports/Document/cafe53eb-c156-4f02-b604-98e58619a3e1?documentId=ac694832-7999-44af-a53f-68b36a511601
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6. Op welke termijn staat realisatie van de beweegvoorziening in de Zeilberg op 

de planning? 

Na gemeentelijke besluitvorming of inpassing mogelijk is van de beweegvoorziening 

aan de wijkvoorziening D’n Draai, is het waarschijnlijk ook mogelijk om meer 

duidelijkheid te geven over de planning. 

 

 


